
Referat Generalforsamling AAS 2022. 

1. Bernd Thrysøe valgt 

2. Formandens beretning: 

- Jens Munkholm: Huset skal bookes til næste år, så det bliver en torsdag. 

- Jens Munkholm: Fra generalforsamlingen 2021, hvor bliver nyhedsbrevene til hjemmesiden af? 

Det blev der snakket om denne gang.  

- Jens Munkholm: Generalforsamlingen 2022. Hvorfor er der ikke logo på indkaldelsen?  

- Morten Alstrup: Tak til bestyrelsen for at melde tilbage at de har kigget på betalingsmøder. Vi 

har desværre tabt en del aktive licenser. Hvad gør vi fremadrettet mht. ikke at miste licenser? 

- Per Leth: DASU har generelt mistet mange licenser. Dem vi har mistet, kører ikke i andre 

klubber. 

- Morten Alstrup: Når folk ikke skal ud og køre, så betaler de jo ikke kontingent. Hvad gør vi 

fremadrettet? 

- Bjarne Andersen: Kan man se om det er offroad eller bane? 

- Morten Alstrup: Det kan man ikke se. 

- Bjarne Andersen: En af de nye ting vi arbejder med for at fastholde, er en ny folder med 

informationer. 

- Lars Weinreich: I gamle dage måtte kørerne bruge Jyllands Ringen efter slutflag om lørdagen, 

det var virkelig populært. Det er desværre ikke muligt mere. 

3. Regnskabet: 

- Det er ikke det mest positive regnskab, der er fremlagt til en generalforsamling. Det financielle 

       marked er ustabilt. 

- Det koster klubben at have mange medlemmer over 65 år.  

- Karin Munkholm: I gamle dage skulle pengene ligge i kassen 1/10. 

- Bjarne Andersen: Skal vores kontingent følge pensionsalderen? 

- Bernd Thrysøe: Så længe vi har pengene, så synes jeg ikke det er nødvendigt. 

- Sten Rasmussen: Kan årbogen være noget man bestiller og betaler for? 

- Hans Jørgen Andersen: Så længe vi har pengene, så synes jeg ikke. 

- Niklas Neve: Er der forskel på prisen om man bestiller 100 eller 200 stk? 

- Hans Jørgen Andersen: Nej der er ikke forskel. 

4. Indkomne forslag: 

- Første forslag fra Søren Christensen er trukket tilbage. 

- Andet forslag:  

o Jens Munkholm: Det er en dårlig idé.  

o Bernd Thrysøe: Det er jo også forkert, det der står nu? 

o Bernd Thrysøe: Det står jo i vores navn at vi hører til i Aarhus, så hjemsted er vel ikke 

relevant. 

o Der skal stemmes: For: 27. Imod: 2. Hverken eller: 1  

5. Fastsættelse af kontingent:  

- Fastholdelse af samme kontingent. 

o Morten Alstrup: Er det ikke her vi skal snakke om ændring af pensionistrabat. 

o Lige nu mangler vi ikke pengene. 

o Bjarne: Vi har 8 forskellige satser i klubben. Vi kan måske prøve at kigge på det. 

o Glen Lorentzen: Vi snakker meget ”de gamle”, Men det er altså de unge vi skal have 

fokus på!! 



o Trine Larsen: Vi startede op med et projekt i februar 2019 sammen med DASU, men 

Corona spændte desværre ben for projektet. Vi skal selvfølgelig have startet det op 

igen. Vi skal især have fat på de helt unge, som går fra gokart til bil. 

o Niklas Neve: Hvad er kontingent for de helt unge? 

o Hans Jørgen Andersen: De får halv pris. 

6. Valg af formand: 

- Bjarne Andersen valgt. 

7. Valg til bestyrelse: 

- Peter Rasmussen valgt ind i bestyrelsen. Det samme er Per Leth, René Jensen, Hans Ole Nielsen 

og Jimmy Reimer. 

8. Valg af suppleanter:  

- Knud Erik Nygaard og Jesper Skjødt valgt. 

9. Valg af revisor: 

- Dianna Bøgeballe og Hans Jakobsen valgt. 

10. Evt. 

- Jan Præstekær: Få nu E-sporten op at køre, så vi kan fastholde de unge mennesker. 

- Peter Rasmussen: DASU har kaldt til møde i Middelfart ang. fastholdelse af officials. Der tager vi 

med. 

- Jens Munkholm: Skal vores gamle e-sport udstyr skrottes og købes nyt? 

- Kristian Vestergaard: Der er bilmesse i Fredericia to gange om året. Kunne man ikke lave en stand 

sådan et sted?  

- Per Leth: DASU har givet Torben Bondesen hæderstegn i bronze.   
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